
Boris Popovič
župan Mestne občine 

Koper
Karkoli že pomeni reševanje po 
načelu zasebnega vlagatelja, 
podpiram namen vlade, da Cimos 
reši. DUTB po mojem mnenju sploh 
ne bi bil slab lastnik, a naj posta-
vijo pravo vodstvo za podjetje. Ne 
pomeni, da je Nemec ali Francoz ali 
katerikoli tujec kakorkoli boljši za 
vodenje Cimosa od kakega našega 
strokovnjaka. Prepričan sem tudi, 
da bi mi na mestni občini Koper 
lahko precej pomagali pri reševanju 
tega položaja, če bi nas kdorkoli 
kaj vprašal. Pozivam ministra za 
gospodarstvo in vodstvo DUTB, naj 
se oglasijo pri nas, mi pa bomo po 
svojih najboljših močeh pomagali z 
našimi dobrimi povezavami z obči-
no Buzet in istrsko županijo.

Lidija Jerkič
predsednica sindikata Skei

Bojim se, da glede na stanje, ko se 
kupci postopno umikajo, verjetno 
prav veliko izbire pri načinu reševa-
nja Cimosa niti niso imeli. Bolj kot 
usoda Cimosa me skrbi način, kako 
pri nas prodajamo podjetja. Pri nas 
se vsako prodajo tako dolgo mrcvari, 
da podjetje na koncu ostane povsem 
izčrpano in sami sebe pahnemo v 
tak položaj, da smo veseli, če podje-
tje sploh kdo zastonj vzame. Precej 
učinkovitejši smo pri menjavah 
sestav SDH in DUTB, ki posledično 
nimata nikakršne kontinuitete in se 
vsakdo lahko kadarkoli izgovori na 
početje svojega predhodnika, na 
katerega sam ni mogel vplivati.

Bogomir Kovač
ekonomist

V resnici gre za zavožen projekt, ki 
so ga že pred vsem tem zavozili tudi 
V SDH, primarno pa na DUTB in tudi 
na ministrstvu za gospodarstvo. 
Slovenija se je izjemno angažirala v 
primeru terana, na tako življenjsko 
pomembni zadevi, kot je Cimos, pa 
prvega med ministri sploh ni bilo. 
Iluzija je, da bi z majhnimi vložki in 
kratkoročnim reševanjem podjetju 
lahko zagotovili dolgoročno prežive-
tje, ki ga potrebuje. Četudi bi država 
zdaj dobila kvazi zeleno luč, bo 
ključno, kako močno in globoko se 
bo poseglo v družbo. A mi načelno 
ne sežemo ne globoko ne močno.

Igor Akrapovič
lastnik in direktor družbe 

Akrapovič
Načelo zasebnega vlagatelja sam ra-
zumem tako, da bomo davkoplače-
valci spet s svojim denarjem reševali 
Cimos, to smo že počeli. Tu ni veliko 
novega. Ministru predlagam, da lju-
dje, ki so tako glasni glede nacional-
nega interesa in reševanja delovnih 
mest, dajo na kup svoj denar in 
prevzamejo Cimos ter ga peljejo na-
prej, s tem pa prevzamejo tudi vso 
odgovornost za svoje ravnanje. Sam 
sem prepričan, da nobeno zasebno 
podjetje ne bo skočilo v to godljo, 
saj že samo skrbni pregled zahteva 
veliko časa in denarja, nihče pa ne 
jamči, da v skrbnem pregledu lahko 
najdete vse, kar se je v podjetju kopi-
čilo toliko časa.

Samo Hribar Milič
generalni direktor GZS

Kot verjetno večina drugih, tudi 
sam ne vem, kakšna je kondicija 
koprskega Cimosa, upam pa, da so 
glavni akterji to odločitev sprejeli na 
podlagi informacij, ki kažejo, da se 
bo Cimos s tem spet vrnil na pot ve-
like industrijske družbe in da ne gre 
zgolj za neko kratkoročno socialno 
umirjanje zadev, sprejetih zgolj na 
politični ravni.
Sicer pa so, če smem dodati, po mo-
jem mnenju ti sprejeti ukrepi prišli 
veliko prepozno, saj Cimos v zadnjih 
sedmih letih ni vlagal ne v ljudi, ne v 
tehnologijo, ne v kupce.

Marjan Mačkošek
predsednik GZS in nekdanji 

direktor Štore Steela
Ko je zadeva enkrat pripeljana do te 
točke, kot je bila v primeru Cimosa, 
je vsaka odločitev, ki pripomore k 
ohranitvi delovnega mesta, spre-
jemljiva, ker je ustvarjanje novega 
delovnega mesta dražje. Vendar se 
zdaj, kot vidim, postavlja vprašanje, 
ali je bil izbrani italijanski vlagatelj 
ta nakup sploh sposoben uresničiti. 
Vendar bi to morali  presoditi proda-
jalci. Ti bi morali že takoj na začetku 
postopka oceniti in preveriti, ali gre 
za sposobnega kupca, za partnerja, 
ki bo imel jasno strategijo. Se bojim, 
da je tudi kaj takšnega v ozadju 
zgodbe.

Ljubomir Božović
nekdanji šef varovanja 

Cimosovih obratov  
na Balkanu

Zaradi velikih kraj materiala, 
izdelkov in odpadkov, o katerih 
je bilo vodstvo Cimosa v Srbiji 
obveščeno in jih je dopuščalo, ter 
glede na to, da smo o dogajanju 
obvestili ministra za gospodarstvo 
in celotno slovensko politiko, dvo-
mim o iskrenosti namenov, da bi 
rešili Cimos. Ko smo v Srbiji odkrili 
ljudi, ki so na veliko in organizirano 
kradli iz tovarne in jih imenovali 
direktorju, se ni zgodilo nič. Še 
več, ko so iz podjetja odpustili 800 
ljudi, so točno ti ljudje, ki so kradli, 
obdržali službo. To je nerazumljivo. 
Še bolj nerazumljivo pa je, da se na 
naša javna opozorila minister za 
gospodarstvo nikoli ni odzval. 


